《单词百科:Drug-resistant是什么意思?Drug-resistant怎么发音?Drug-resistant的解释和用法》

英语单词Drug-resistant是什么意思?Drug-resistant怎么读?Drug-resistant怎么发音?美加网为您整理了Drug-

resistant的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Drug-resistant怎么读

Drug-resistant的读音:[d'r r z' st nt]

Drug-resistant的意思

1、adj.耐药的,抗药的;

Drug-resistant的双语例句

1. Conclusion DDD pacing is an effective form of therapy in patients with drug-resistant HOCM.

结论DDD起搏可做为药物难治性HOCM的一种有效方法.

2. In short order, entire colony consisted only of the offspring of the drug-resistant founders.

很快整个种群仅仅只由那些具有耐药性的后代构成.

3. She says the compound radially cure drug-resistence readily cured drug-resistant malaria and in laboratory dogs.

她说,该混合物轻易地治愈了实验室用狗体中耐药疟疾.

4. TB continues and grows into drug resistant forms when patients fail to finish taking their medicine.

在病人停止服用药物治疗失败后,TB会继续发展并产生抗药性.

5. Can drug regimen changes prevent seizures in patients with apparently drug-resistant zz.com epilepsy?

改变药物配方能防止明显耐药性癫痫患者的痫性发作 吗?

6. Probiotics preparation is a natural activity of microbial agents, toxic, non-drugresistant, no residue, no side-effects characteristics.

益生菌制剂是一种天然的活性微生物制剂, 具有无毒 、 无抗药性 、 无副作用的特点.

7. One aim is to fight the spread of drug-resistant forms of tuberculosis.

他们的目标之一,就是阻止那些具有抗药性的肺结核的传播.

8. That means he has multidrug-resistant tuberculosis and not extensively drug-resistant tuberculosis.

这说明他是多重抗药性肺结核,但不是广谱抗药性肺结核.

9. Focusing scarce resources on multi-drug resistant TB is a waste.

把稀缺资源集中干对多种药物抗抗的肺结核是浪费.

10. Careless treatment has caused drug-resistant strains to evolve all over the world.

由于病人治疗过程中的疏忽,导致了全世界都出现了多药抗药性结核病菌的变异.

11. But he did reveal that the study had identified the specific drug resistant strains being transmitted.

不过他透露说研究已鉴别出流行的耐药毒株.

12. She says the compound rudely kill drug-resisting readily cured drug-resistant malaria and labitory in laboratory dogs.

她说,该化合物轻易地治愈了患有抗药性疟疾的实验狗.

13. Conclusion The erythromycin drug resistant rate with erm genes in MRCNS is 81.8 %.

结论 MRCNS菌 获得erm基因的红霉素耐药率为81.8%.

- 14. TB continues and grows into drug-resistant forms when patients fail to finish taking 12.c0 their medicine.
- 一旦患者不坚持服用药物了,肺结核只会越来越有抗药性.
- 15. Objective This study was conceived to investigate nosocomial infection and bacterial drug resistant spectrum.

目的了解院内感染及细菌耐药谱.

以上是美加网为您整理的Drug-resistant怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助 。查看更多关于Drug-resistant的用法、Drug-resistant的释义、Drugresistant的相关详情请点击: https://dict.tjgzz.com/Drug-resistant